
 

 

 
OBEC SMOLINSKÉ,  

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO OBCE SMOLINSKÉ 
 
 

ZÁPISNICA č. 5/2024 
 
Napísaná z 5.riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Smolinské, ktoré sa 
konalo25. júna2024 o 19:00 hodine v zasadačke Obecného úradu obce Smolinské. 
 
Zasadnutie viedol: p. Vladimír Smolinský (starosta obce Smolinské) 
 
Prítomní boli poslanci: 
MVDr. Ivan Miča, Bc. Dominika Balgová, Mgr. MarianBarta,Marek Ovečka, Monika 
Kotvanová 
Ospravedlnení:Mgr. Pavol Mihál hlavný kontrolór obce, Ján Čelústka, Dušan Pochyba, 
 
Zamestnanci OcÚ:Jaroslava Okasová,Jana Rezbáriková 
 
Hostia:0 
 
Prezenčná listina( príloha č. 1/10) 
OZ sa nahrávalo. 
 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia   
2. Návrh programu  
3. Určenie overovateľov zápisnice 
4. Určenie zapisovateľa zápisnice 
5. Správa o plnení uznesení. 
6. Žiadosti a sťažnosti občanov 

- Žiadosť Centra pre deti a rodinu Skalica o sponzorský dar – dlažobné kocky v počte 
50 ks na podkladovú plochu k prístrešku na bicykle. 

- Žiadosť Jakuba Zápalu o predĺženie nájomnej zmluvy nebytových priestorov v budove 
s. č. 207 na nasledujúce 5-ročné obdobie. 

7. Schválenie projektu a realizácie detského ihriska zo získanej ,,Dotácie na podporu funkcií 
rodiny.“ 

8. Schválenie projektovej dokumentácie Zateplenie ZŠ s MŠ, fotovoltického zariadenia   
 a rekonštrukcie ústredného vykurovania ZŠ s MŠ v obci. 

9.  Schválenie kúpnej zmluvy Anny Kotvanovej,  bytom Smolinské 50  na odkúpenie   
pozemku registra ,,C“ – parc. č. 16/2  druh pozemku: záhrada, výmera 38 m2. 

10. Schválenie návrhu na zmenu konania Obecného zastupiteľstva z mesačného na štvrťročné 
zasadnutia OZ. 

11. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu obce Smolinské rok 2023. 



 

 

12. Návrh záverečného účtu obce za rok 2023. 
13. Správa audítora k individuálnej účtovnej závierke za rok 2023. 
14. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Smolinské na 2. polrok 2024. 
15. Rôzne 
16. Diskusia 
17. Záver 

 
K bodu č. 1 

Otvorenie zasadnutia 
 

Starosta obce p. Vladimír Smolinský privítal všetkých prítomných a zahájil riadne zasadnutie 
obecného zastupiteľstva obce Smolinské.  
 

 
K bodu č. 2 

Návrh programu 
 

Starosta obce p. Vladimír Smolinský prečítal všetkým prítomným návrh programu riadneho 
zasadnutia obecného zastupiteľstva, spýtal sa či majú poslanci k programu nejaké 
pripomienky prípadne doplnenia. Nakoľko neboli žiadne pripomienky, starosta obce dal za 
návrh programu hlasovať. 
 

Uznesenie č. 5/1/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom schválilo program obecného zastupiteľstva tak ako bol 
zverejnený. 
 
Hlasovanie:  

- za:Mgr. MarianBarta,MVDr. Ivan Miča,Marek Ovečka, Monika Kotvanová; Bc. 
Dominika Balgová(5/5poslancov) 

- proti: (0/5poslancov) 
- zdržal sa: (0/5poslancov) 

 

K bodu č. 3 
Určenie overovateľov zápisnice 

 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský navrhol za overovateľov zápisnice Bc. Dominiku 
Balgovúa Moniku Kotvanovú , starosta obce dal o návrhu hlasovať. 
 

Uznesenie č. 5/2/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo v Smolinskomschválilo za overovateľov zápisnice Bc. Dominiku 
Balgovúa Moniku Kotvanovú. 
 
Hlasovanie: 

- za:Bc.Dominika Balgová, Mgr. MarianBarta,Monika Kotvanová(3/5poslancov) 
- proti: (0/5 poslancov) 
- zdržal sa:MVDr.IvanMiča, Marek Ovečka( 2/6 poslancov) 



 

 

 
 

K bodu č.4 
Určenie zapisovateľa zápisnice 

 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský navrhol ako zapisovateľkup. Janu Rezbárikovú a dal 
o návrhu hlasovať. 
 

Uznesenie č. 5/3/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom schválilo ako zapisovateľku p. Janu Rezbárikovú. 
 
Hlasovanie:  

- za:Mgr. MarianBarta,MVDr. Ivan Miča, Marek Ovečka, Monika 
Kotvanová(4/4poslancov) 

- proti: (0/4poslancov) 
- zdržal sa: (0/4poslancov) 
- nehlasovala: Bc. Dominika Balgová 

 
 

K bodu č.5 
Správa o plnení uznesení 

 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský predniesol poslancom obecného zastupiteľstva správu 
o plnení uznesení. Kontrolou uznesení prijatých na zasadnutí OZ zo dňa 23.04.2024 bolo 
zistené: 

- Uznesenie  1/10/2023  rieši sa    Roman Rafael pozemky 
- Uznesenie 10/9/2023   rieši sa    Pozemok Rozhľadňa 

- Uznesenie 11/8/2023  rieši saZateplenie ZŠ s MŠ 
- Uznesenie 4/5/2024   rieši sa   predaj pozemku 570/46 Formánek 
- Uznesenie 4/6/2024   splnené   splátkový kalendár PD Smolinské 
- Uznesenie  4/7/2024   rieši sa    odpredaj pozemku Anna Kotvanová 
- Uznesenie   3/6/2024   rieši sa    prevod nehnuteľného majetku TTSK 
- Interpelácia poslancov OZ Smolinské zo dňa 23.04.2024 
1. Na akom zasadaní OZ a pod ktorým číslom uznesenia bola schválená výstavba, resp. 

rekonštrukcia cestnej komunikácie a chodníka na IBV 1? 
Starosta odpovedal: ,,Neodpoviem, nemám čas odpovedať.“ 
 

2. Na ktorom zasadaní OZ a pod ktorým číslom uznesenia bola schválená maximálna 
výška sumy na výstavbu, resp. rekonštrukciu cestnej komunikácie a chodníka na IBV 
1? 
Starosta odpovedal: ,,Neodpoviem, nemám čas odpovedať.“ 

 
3. Na ktorom zasadaní OZ a po ktorým číslom uznesenia bol schválený projekt a cenová 

kalkulácia na výstavbu, resp. rekonštrukciu cestnej komunikácie a chodníka IBV I? 
Starosta odpovedal: ,,Neodpoviem, nemám čas odpovedať.“ 
 



 

 

4. Na základe čoho starosta obce Smolinské p. Vladimír Smolinský podpísal zmluvu na 
výstavbu komunikácie a chodníka na IBV 1 s firmou DUVYSTAV s.r.o.? 
Starosta odpovedal: ,,Neodpoviem, nemám čas odpovedať.“ 
 

5. Na ktorom zasadaní OZ a pod ktorým číslom uznesenia bol schválený projekt 
a cenová kalkulácia na zateplenie ZŠ s materskou školou Smolinské? 
Starosta odpovedal: ,,Neodpoviem, nemám čas odpovedať.“ 

 
- Interpelácia poslanca OZ Smolinské zo dňa 23.04.2024 
1. Na ktorom zasadaní OZ som nebol za výstavbu komunikácie (cesty) na IBV 1 a IBV 

2? Žiadam uviesť dátum OZ a bod, v ktorom sa také niečo píše v zápisnici alebo 
potvrdenie niektorého poslanca, že som nechcel alebo nie som za výstavbu 
komunikácií – rozprava v diskusii a pod. 
Starosta odpovedal: ,,Neodpoviem, nemám čas odpovedať.“ 
 

2. Ako alebo akým spôsobom zdržujem výstavbu komunikácií alebo komunikácie, aké 
prostriedky a obštrukcie k tomu účelu používam? 
Starosta odpovedal: ,,Neodpoviem, nemám čas odpovedať.“ 
 

3. Na základe akého podnetu alebo vnuknutia prišiel starosta obce Smolinské p. Vladimír 
nato, že som proti výstavbe komunikácií a danú výstavbu zdržujem a bojkotujem ? 
Starosta odpovedal: ,,Neodpoviem, nemám čas odpovedať.“ 
 

4. Keď poslanec nesúhlasí s výstavbou chodníka, či je zároveň aj proti výstavbe cesty? 
Starosta odpovedal: ,,Neodpoviem, nemám čas odpovedať.“ 

 
5. Aké pohnútky vedú starostu obce Smolinské p. Vladimíra Smolinského k takémuto 

zavádzajúcemu a klamlivému tvrdeniu? 
Starosta odpovedal: ,,Neodpoviem, nemám čas odpovedať.“ 
 

6. Aké boli iné dôvody, ktoré viedli k tomu, že realizácia komunikácie na IBV 1 a IBV 2 
as vlečie vyše šestnástich mesiacov? 
Starosta odpovedal: ,,Neodpoviem, nemám čas odpovedať.“ 
 

Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom berie na vedomie správu o plnení uznesení. 
 

 
K bodu č.6 

Žiadosti a sťažnosti občanov 
 

a) Žiadosť Centra pre deti a rodinu Skalica o sponzorský dar – dlažobné kocky 
v počte 50ks na podkladovú plochu k prístrešku na bicykle. 
 

Starosta obce p. Vladimír Smolinský predniesol obecnému zastupiteľstvu žiadosťCentra pre 
deti a rodinu Skalica o sponzorský dar – dlažobné kocky v počte 50ks na podkladovú plochu 
k prístrešku na bicykle. List zo dňa 14.05.2024 (príloha č. 2/10 ). 

 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský dal o žiadosti hlasovať. 
 



 

 

Uznesenie č. 5/4/2024 
 
Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom schválilo po prerokovaní žiadostiCentra pre deti 
a rodinu Skalica  sponzorský dar – dlažobné kocky v počte 50ks na podkladovú plochu 
k prístrešku na bicykle. 
 
Hlasovanie:  

- za:Bc.Dominika Balgová, Mgr. MarianBarta,MVDr. Ivan Miča, Marek Ovečka, 
Monika Kotvanová(5/5 poslancov) 

- proti: (0/5poslancov) 
- zdržal sa: (0/5poslancov) 

 
 

b) ŽiadosťJakuba Zápalu o predĺženie nájomnej zmluvy nebytových priestorov na 
nasledujúce 5- ročné obdobie 

 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský predniesol obecnému zastupiteľstvu žiadosťJakuba 
Zápalu o predĺženie nájomnej zmluvy nebytových priestorov s. č. 207 na nasledujúce 5- ročné 
obdobie. List zo dňa 17.05.2024 (príloha č. 3/10 ). 

 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský dal o žiadosti hlasovať. 

 
Uznesenie č. 5/5/2024 

 
Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom schválilo po prerokovaní žiadostiJakuba 
Zápalu predĺženie nájomnej zmluvy nebytových priestorov s. č. 207 na nasledujúce 5- ročné 
obdobie.  

 
Hlasovanie:  

- za:Bc.DominikaBalgová, Mgr. MarianBarta,MVDr. Ivan Miča, Marek Ovečka, 
Monika Kotvanová,  (5/5 poslancov) 

- proti: (0/5poslancov) 
- zdržal sa: (0/5poslancov) 

 
 

K bodu č.7 
Schválenie projektu a realizácia detského ihriska zo získanej,,Dotácie na podporu 

funkcií rodiny“ 
 

Starosta obce p. Vladimír Smolinský predniesol obecnému zastupiteľstvunávrh 
naschválenieprojektu realizácia detského ihriska zo získanej,,Dotácie na podporu funkcií 
rodiny.“(príloha č.4/10). 
 
Starosta obce Vladimír Smolinský predstavil projekt na nové detské ihrisko pri IBV I a 
poľovníckej chate, kde uviedol, že je 5 % spoluúčasť obce. K tomuto sa poslanci vyjadrili, že 
ak detské ihrisko bude vyzerať ako na voľnočasovej zóne, bude takej istej kvality a má tam 
byť toľko úrazov, tak ho nechcú. Načo sa starosta vyjadril, že ihrisko je skolaudované. 
Poslanec Mgr. MarianBarta poprosil starostu obce, aby mu predložil veci potrebné na 
prevádzku detského ihriska a nie na kolaudáciu. Zapisovateľka Jana Rezbáriková priniesla 
zložku týkajúcu sa voľnočasovej zóny a poslanci zistili, že doklady potrebné na prevádzku 



 

 

podľa zákona 371/2019 o základných požiadavkách na bezpečnosť detského ihriska a o 
zmene a doplnení niektorých zákonov obec Smolinské ako prevádzkovateľ ihriska nemá a 
chýbajú certifikáty, certifikát zhody a inšpekčná správa. Načo starosta uviedol, že si to nechá 
preveriť. Taktiež poslanci nahliadli do projektu a zistili, že na voľnočasovej zóne chýbajú 
prvky ako schody, kríčky, chodníčky, informačná tabuľa na workoutové ihrisko a iné veci. 
Starosta obce Vladimír Smolinský uviedol, že kríčky pokosili zamestnanci obecného úradu a 
chodníčky si majú ľudia vychodiť. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom po prerokovaní materiálu preložilo tento bod na ďalšie 
riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva.Starosta Obce prisľúbil overiť všetky vyššie 
uvedené skutočnosti týkajúce sa workoutového ihriska a potrebné doklady na prevádzku 
voľno časovej zóny doložiť na nasledujúce zastupiteľstvo t. j. 5.7. 2024. 

 
 

K bodu č.8 
Schválenie projektovej dokumentácie ,,Zateplenie ZŠ s MŠ Smolinské fotovoltaického 
zariadenia a rekonštrukcia ústredného vykurovania ZŠ s MŠ v obci 
 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský predniesol obecnému zastupiteľstvu návrh naschválenie 
projektovej dokumentácie ,,Zateplenie ZŠ s MŠ Smolinské, zabudovaniefotovoltaického 
zariadenia a rekonštrukcie ústredného vykurovania ZŠ s MŠ v obci. 
 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský dal o návrhu hlasovať. 
 

Uznesenie č. 5/6/2024 
 
Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom nechválilo po prerokovaní materiálu návrh projektovej 
dokumentácie ,,Zateplenie ZŠ s MŠ Smolinské, vybudovaniefotovoltaického zariadenia 
a rekonštrukciu ústredného vykurovania ZŠ s MŠ v obci. 
 
Hlasovanie:  

- za:Bc. Dominika Balgová,MonukaKotvanová(2/5 poslancov) 
- proti:Mgr. MarianBarta,MVDr. Ivan Miča, Marek Ovečka (3/5poslancov) 
- zdržal sa: (0/5poslancov) 

 
 

K bodu č.9 
Schválenie kúpnej zmluvy Anny Kotvanovej, bytom Smolinské 50 na odkúpenie 
pozemku registra ,,C“ – parc. č. 16/2 druh pozemku: záhrada, výmera 38m2 
 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský predniesol obecnému zastupiteľstvu návrh 
naschváleniekúpnej zmluvy Anny Kotvanovej, bytom Smolinské 50 na odkúpenie pozemku 
registra ,,C“ – parc. č. 16/2 druh pozemku: záhrada, výmera 38m2.(príloha č. 5/10 ) 
 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský dal o uzavretí kúpnej zmluvy hlasovať. 
 
 
 

Uznesenie č. 5/7/2024  
 



 

 

Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom v nadväznosti na uznesenie č.4/7/2024  zo dňa 
23.04.2024 schvaľuje uzavretie kúpnej zmluvy medzi Obcou Smolinské a Annou 
Kotvanovou, nar. ...., bytom: Smolinské č. 50, 908 42 Smolinské, predmetom ktorej bude 
prevod vlastníckeho práva k pozemku vo vlastníctve Obce Smolinské v spoluvlastníckom 
podiele 1/1, nachádzajúcemu sa v katastrálnom území Smolinské, obec Smolinské, okres 
Senica – novovytvorenému pozemku registra „C“ – parc. č. 16/2, druh pozemku: záhrada, 
výmera 38 m2, ktorý vznikol geometrickým plánom č. 17/2023 zo dňa 23.02.2022 
vyhotoveným Jaroslav Kadlečík, Tomáš Holič-GeoTime, Prievaly, IČO: 46284753, úradne 
overeným dňa 14.03.2023 pod č. G1-141/2023, úradne overil Ing. Tomáš Blanárik, Okresný 
úrad Senica, katastrálny odbor, z pôvodného pozemku registra „E“ – parc. č. 776/1, druh 
pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, výmera 284 m2, zapísaného na liste vlastníctva č. 
2403 za kúpnu cenu 230,28Eur. 
 
Hlasovanie:  

- za:Bc.DominikaBalgová, Mgr. MarianBarta,MVDr. Ivan Miča, Marek Ovečka, 
Monika Kotvanová(5/5 poslancov) 

- proti: (0/5poslancov) 
- zdržal sa: (0/5poslancov) 

 
 

K bodu č.10 
Schválenie návrhu na zmenu termínov konania zasadnutí Obecného zastupiteľstva 
Smolinské z mesačného na štvrťročné. 
 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský predniesol obecnému zastupiteľstvu na schválenie 
návrhna zmenu termínov konania zasadnutíObecného zastupiteľstva Smolinské z mesačného 
na štvrťročné. 
 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský dal onávrhu hlasovať. 
 

Uznesenie č. 5/8/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom neschválilo po prerokovaní návrhu zmenu termínov 
konania zasadnutí Obecného zastupiteľstva Smolinské z mesačného na štvrťročné. 
 
Hlasovanie:  

- za:(0/5 poslancov) 
- proti:Bc. Dominika Balgová, Mgr. MarianBarta,MVDr. Ivan Miča, Marek Ovečka, 

(4/5 poslancov) 
- zdržal sa: Monika Kotvanová (1/5poslancov) 

 
 

K bodu č.11 
Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu obce Smolinské rok 2023 

 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský predniesol obecnému zastupiteľstvu: 
Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu obce Smolinské rok 2023.(príloha 
č. 6/10 ) 
 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský dal onávrhu hlasovať. 



 

 

 
Uznesenie č. 5/9/2024 

 
Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom berie na vedomie:,,Stanovisko hlavného kontrolóra 
obce k záverečnému účtu obce Smolinské za rok 2023.“ 
 
Hlasovanie:  

- za:Bc. Dominika Balgová, Mgr. MarianBarta,MVDr. Ivan Miča, Marek Ovečka, 
Monika Kotvanová(5/5 poslancov) 

- proti: (0/5 poslancov) 
- zdržal sa: (0/5poslancov) 

 
 

K bodu č.12 
Návrh záverečného účtu obce za rok 2023 

 
Účtovníčka p.Okasová predniesla obecnému zastupiteľstvu na schválenie,,Záverečný účet 
Obce Smolinské za rok 2023.“(príloha č.7/10 ) 
 

 
Hospodárenie obce  

 
Skutočnosť k 31.12.2023 v EUR 

 
 
Bežné  príjmy spolu 793 902,67
z toho : bežné príjmy obce  744 972,93

             bežné príjmy RO 
48 929,74

Bežné výdavky spolu 773 577,85
z toho : bežné výdavky  obce  386 526,70
             bežné výdavky  RO 387 051,15
Bežný rozpočet 20 324,82
Kapitálové  príjmy spolu 544 411,82
z toho : kapitálové  príjmy obce  544 411,82
             kapitálové  príjmy RO 0,00
Kapitálové  výdavky spolu 578 995,85
z toho : kapitálové  výdavky  obce  578 995,85
             kapitálové  výdavky  RO 0,00

Kapitálový rozpočet  -34 584,03
Výsledok bežného a kapitálového rozpočtu -14 259,21
Vylúčenie z prebytku/-prenesený výkon štátnej správy  normatív 1 108,00
Vylúčenie z prebytku-na predškolákov 1 050,00
Vylúčenie z prebytku-tvorba fondu opráv 1 949,04
Vylúčenie z prebytku-energie na prenesené kompetencie 6 621,00
Vylúčenie z prebytku-nespotrebovaná dotácia na digitalizáciu 940,00
Vylúčenie z prebytku-na vzdelávacie poukazy 160,00
Vylúčenie z prebytku-hmotná núdza strava ) 863,80
Vylúčenie z prebytku-oprava kapitálových príjmov 2 524,72
Vylúčenie z prebytku/-prenesený výkon štátnej správy-projekty 1 000,00



 

 

Vylúčenie z prebytku – zostatok prostriedkov na účte RO 396,13
Vylúčenie z prebytku – zostatok prostriedkov na účte RO 1 800,00
Upravený prebytok/schodok bežného a kapitálového rozpočtu 
Príjmové finančné operácie  
 

53 179,68

Výdavkové finančné operácie  
- finančné zábezpeky na nájomné - napr. bytovky ŠFRB 
 

10 065,22

Rozdiel finančných operácií 43 114,46
PRÍJMY SPOLU   1 391 494,17 
VÝDAVKY SPOLU 1 362 638,92 
Rozpočtové hospodárenie obce  28 855,25  
Vylúčenie z prebytku HČ 18 412,69 
Vylúčenie z prebytku/ PČ 
(doplnkový zdroj financovania HČ, zdroj financovania PČ) 

3 932,58 

Úprava hospodárenia o nevyčerpaný úver  0,00 
Upravené rozpočtové hospodárenie obce 6 509, 98 

 
Prebytok rozpočtu v sume 6 509,98 EUR zistený podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) a b) 
zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, navrhujeme použiť na :  

- tvorbu rezervného fondu 6 509,98 EUR 
 

- Na základe uvedených skutočností navrhujeme tvorbu rezervného fondu za rok 2023 
vo výške 6 509,98EUR  

 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský dal hlasovať. 
 

Uznesenie č. 5/10/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom  po prerokovaní Záverečného účtu Obce Smolinské za 
rok 2023 prijalo uznesenie: ,,celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad“. 
 
Prebytok rozpočtu v sume 6 509,98 EUR zistený podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) a b) 
zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, navrhujeme použiť na :  

- tvorbu rezervného fondu 6 509,98 EUR 
 

- Na základe uvedených skutočností navrhujeme tvorbu rezervného fondu za rok 2023 
vo výške 6 509,98EUR  

 
Hlasovanie:  

- za:Bc. Dominika Balgová, Mgr. MarianBarta,MVDr. Ivan Miča, Marek Ovečka, 
Monika Kotvanová(5/5 poslancov) 

- proti: (0/5 poslancov) 
- zdržal sa: (0/5poslancov)  

 
 

K bodu č. 13 
Správa audítora k individuálnej účtovnej závierke za rok 2023 



 

 

 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský predniesolobecnému zastupiteľstvu správu audítora 
k individuálnej účtovnej závierke za rok 2023. (príloha č.8/10 ) 
 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský dal ospráve hlasovať. 
 

Uznesenie č. 5/11/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom berie na vedomie Správu nezávislého audítora z  auditu 
účtovnej závierkyk 31.12.2023. 
 
Hlasovanie:  

- za:Bc. Dominika Balgová, Mgr. MarianBarta,MVDr. Ivan Miča, Marek Ovečka, 
Monika Kotvanová(5/5 poslancov) 

- proti: (0/5 poslancov) 
- zdržal sa: (0/5poslancov) 

 
 

K bodu č. 14 
Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Smolinské na 2. polrok 2024 

 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský predniesol obecnému zastupiteľstvunaschválenie 
,,Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Smolinské na 2. polrok 
2024“.(príloha č.9/10 ) 

 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský dal o návrhu hlasovať. 
 

Uznesenie č. 5/12/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov 
 

a) schvaľuje 

 Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Smolinské na 2. polrok 2024 
 
b) poveruje 

 hlavného kontrolóra obce vykonať kontroly podľa schváleného plánu 
 

Hlasovanie:  
- za:Bc. Dominika Balgová, Mgr. MarianBarta,MVDr. Ivan Miča, Marek Ovečka, 

Monika Kotvanová(5/5 poslancov) 
- proti: (0/5 poslancov) 
- zdržal sa: (0/5poslancov) 

 
 

K bodu č. 15 
Rôzne 

 
a) Schválenie návrhu zasadnutia Obecného zastupiteľstva Smolinské 



 

 

 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský predniesol obecnému zastupiteľstvu návrh na schválenie 
zasadnutia Obecného zastupiteľstva Smolinské 05.07.2024 o 17:00 hodine v zasadačke 
Obecného úradu Smolinské. 

 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský dal o návrhu hlasovať. 
 

Uznesenie č. 5/13/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom schválilo návrh starostu obce Vladimíra Smolinského. 
Obecné zastupiteľstvo sa uskutoční 05.07.2024 o 17:00 hodine v zasadačke Obecného úradu 
Smolinské. 
 
 
Hlasovanie:  

- za: Bc. Dominika Balgová, Mgr. MarianBarta,MVDr. Ivan Miča, Marek Ovečka, 
Monika Kotvanová(5/5 poslancov) 

- proti: (0/5 poslancov) 
- zdržal sa: (0/5 poslancov)  

 
 

a) Schválenie ponuky vydavateľstva CBS spol.s. r. o. Banská Bystrica vydať v 
knižnej podobe,,Čarovné Slovensko“ fotografiu obce s krátkym popisomo našej 
obci 

 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský predniesol obecnému zastupiteľstvu na 
schválenie ponuku vydavateľstva CBS spol. s. r. o. Banská Bystrica vydať v knižnej 
podobe,,Čarovné Slovensko“ fotografiu obce s krátkym popisom o našej obci.(príloha 
č.10/10 ). 

 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský dal o návrhu hlasovať. 
 

Uznesenie č. 5/14/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom neschválilo ponukuvydavateľstva CBS spol. s. r. o. 
Banská Bystrica vydať v knižnej podobe,,Čarovné Slovensko“ fotografiu obce s krátkym 
popisom o našej obci. 
 
Hlasovanie:  

- za:(0/5 poslancov) 
- proti:Bc. Dominika Balgová, Mgr. MarianBarta,MVDr. Ivan Miča, Marek Ovečka, 

Monika Kotvanová(5/5 poslancov) 
- zdržal sa:(0/5 poslancov) 

 
b) Návrh poslanca Mgr. Mariana Bartu nainštalovať do služobného motorového 

vozidla Škoda Rapid SE045CO GPS zariadenie  
 
Poslanec obecného zastupiteľstva Mgr. MarianBarta podali návrh nainštalovať do služobného 
motorového vozidla Škoda Rapid SE045CO GPS zariadenie. 
 



 

 

Starosta obce p. Vladimír Smolinský dal o návrhu hlasovať. 
 

Uznesenie č. 5/15/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom schválilo po prerokovaní návrhu,nainštalovať do 
služobného motorového vozidla Škoda Rapid SE045CO GPS zariadenie. 

 
Hlasovanie:  

- Za: Mgr. MarianBarta,MVDr. Ivan Miča, Marek Ovečka(3/5 poslancov) 
- proti: Monika Kotvanová(1/5 poslancov) 
- zdržal sa: Bc. Dominika Balgová (1/5 poslancov) 

 
 
 

c) Žiadosť poslanca MVDr. Ivana Mičuzverejniť všetky zápisnice obecného 
zastupiteľstva Smolinské za rok 2024 na WEB stránke obce t.j.dňa 26.06.2024. 
 

Starosta obce p. Vladimír Smolinský dal o návrhu hlasovať. 
 

Uznesenie č. 5/16/2024 
 
Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom schválilo po prerokovaní žiadosti poslanca MVDr. 
Ivana Miču zverejnenie všetkých zápisnícObecného zastupiteľstva Smolinské za rok 2024 na 
WEB stránke obce v stredu 26.06.2024. 

 
Hlasovanie:  

- za: Bc. Dominika Balgová, Mgr. MarianBarta,MVDr. Ivan Miča, Marek Ovečka, 
Monika Kotvanová(5/5 poslancov) 

- proti: (0/5 poslancov) 
- zdržal sa: (0/5 poslancov) 

 
 

d) Poslanci obecného zastupiteľstva podali návrh na priebežné informovanie 
poslancov s prácou OcU. 

 
Poslankyňa obecného zastupiteľstva Dominika Balgová podala žiadosť, aby o všetkých 
veciach (žiadostiach, dotáciách, projektoch atď..), ktoré sú predmetom riešenia v rámci 
Obecného úradu obce Smolinské, boli poslanci informovaní, resp. im boli poskytnuté včas 
všetky informácie, ktoré p. starosta, kompetentný zamestnanci obecného úradu majú pred 
konaní zasadnutia obecného zastupiteľstva, na ktorom bude záležitosť zaradená ako bod 
programu. Zároveň navrhuje, aby im tieto informácie boli poskytované pri všetkých veciach, 
ktoré sa v rámci Obecného úradu obce Smolinské riešia, túto skutočnosť vyžadujú najmä pri 
záležitostiach, pri ktorých je nevyhnutné ich schválenie poslancami.  
 
V prípade ak táto skutočnosť nebude dodržaná, navrhuje, že si poslanci Obecného 
zastupiteľstva obce Smolinské vyhradzujú právo bod, ku ktorému im neboli poskytnuté 
všetky informácie a zároveň bol zaradený do programu obecného zastupiteľstva, takýto bod 
vyradiť z predmetného programu. 
 
Starosta obce p. Vladimír Smolinský dal o návrhu hlasovať. 



 

 

 
Uznesenie č. 5/17/2024 

 
Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom schválilo návrhpriebežného informovania poslancov 
s prácou OcU. Poslanci obecného zastupiteľstva schválili návrh, aby im boli o všetkých 
veciach (žiadostiach, dotáciách, projektoch atď..), ktoré sú predmetom riešenia v rámci 
Obecného úradu obce Smolinské,poskytnuté včas všetky informácie, ktoré p. starosta, 
kompetentný zamestnanci obecného úradu majú pred konaní zasadnutia obecného 
zastupiteľstva, na ktorom bude záležitosť zaradená ako bod programu. Zároveň navrhuje, aby 
im tieto informácie boli poskytované pri všetkých veciach, ktoré sa v rámci Obecného úradu 
obce Smolinské riešia, túto skutočnosť vyžadujú najmä pri záležitostiach, pri ktorých je 
nevyhnutné ich schválenie poslancami.  
 
Zároveň schválili, že v prípade ak táto skutočnosť nebude dodržaná,poslanci Obecného 
zastupiteľstva obce Smolinské si vyhradzujú právo bod, ku ktorému im neboli poskytnuté 
všetky informácie a zároveň bol zaradený do programu obecného zastupiteľstva, takýto bod 
vyradiť z predmetného programu. 
 
Hlasovanie:  

- za: Bc. Dominika Balgová, Mgr. MarianBarta,MVDr. Ivan Miča, Marek Ovečka, 
Monika Kotvanová(5/5 poslancov) 

- proti: (0/5 poslancov) 
- zdržal sa: (0/5 poslancov)    

 
K bodu č.16 

Diskusia 
 

a) Poslanci Mgr. MarianBarta a Marek Ovečka diskutovali o oddychovej zóne, 
nezriadených dopadových plochách, a o chýbajúcom certifikáte na spustenie detského 
ihriska. Žiada vykonať nápravu, doplniť prevádzkový poriadok o jednu vývesku, 
doriešiť okolie oddychovej zóny, chodníky a všetky veci, ktoré nie sú alebo neboli 
podľa projektu. 
 

b) Poslanci sa pýtali starostu obce Vladimíra Smolinského, prečo im neberie služobný 
mobilný telefón počas pracovnej doby. Na čo starosta obce odpovedal, že niektorých 
ľudí nemá rád a vyberá si ľudí, ktorým bude zdvíhať mobilný telefón. Poslanci mu na 
to vysvetľovali, že môžu kedykoľvek chcieť niečo riešiť, či potrebovať a mal by 
zdvíhať mobilný telefón, na čo starosta už neodpovedal.  
 

c) Poslanci sa dopytovali starostu obce Vladimíra Smolinského, aký je problém 
zverejňovať zápisnice obecného zastupiteľstva. Starosta obce Vladimír Smolinský 
uviedol, že mu to žiaden zákon neprikazuje a poslanci obecného zastupiteľstva robia 
zapisovateľke zle, že nepodpisujú zápisnice. Starostovi obce bolo vysvetlené, že 
zápisnice sa musia zverejňovať podľa Ústavy slovenskej republiky a Zákona o 
slobodnom prístupe k informáciám, ktoré to priamo prikazujú. MVDr. Ivan Miča 
navrhol dať o tomto bode hlasovať. Následne poslanec Mgr. MarianBarta poprosil o 
prinesenie všetkých zápisníc a uznesení. Po prekontrolovaní zistil, že sú všetky 
zápisnice podpísané a nie sú podpísané uznesenia z 1. zasadnutia OZ v Smolinskom, 
konaného dňa 30.01.2024 na OcÚ v Smolinskom. Na čo starosta Vladimír Smolinský 



 

 

uviedol, že ho nepodpísal naschvál, nakoľko mu tu poslanci obecného zastupiteľstva 
znížili plat  o 25% a toto vetoval. Poslanci starostovi obce Vladimírovi Smolinskému 
povedali, že ak nepodpísal uznesenie o znížení platu, tak nepodpísal všetky uznesenia, 
nie len jedno a tým sú všetky uznesenia neplatné a nemôže sa nimi riadiť a ak tak 
urobil, tak robil protizákonne. Následne sa poslanec Mgr. MarianBarta spýtal 
zapisovateľky Jany Rezbárikovej, aby poslancom vysvetlila, ako jej robia zle, nakoľko 
ich z tohto starosta obce obvinil a preto nezverejňuje zápisnice. Jana Rezbáriková ako 
zapisovateľka uviedla, že poslanci pri overovaní alebo konzultácii vždy komunikujú a 
nie je s nimi žiaden problém a zle jej nijako nerobia. 
 

d) Starosta obce Vladimír Smolinský predstavil projekt na nové detské ihrisko pri IBV I 
a poľovníckej chate, kde uviedol, že je  tu 5 % spoluúčasť obce. Na čo sa poslanci 
vyjadrili, že ak detské ihrisko bude vyzerať ako na voľnočasovej zóne a bude takej 
istej kvality a má tam byť toľko úrazov, tak ho nechcú. Na čo sa starosta vyjadril, že 
ihrisko je skolaudované. Poslanec Mgr. MarianBarta poprosil starostu obce, aby mu 
predložil veci potrebné na prevádzku detského ihriska a nie na kolaudáciu. 
Zapisovateľka Jana Rezbáriková priniesla zložku týkajúcu sa voľnočasovej zóny a 
poslanci zistili, že doklady potrebné na prevádzku podľa zákona 371/2019 o 
základných požiadavkách na bezpečnosť detského ihriska a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov obec Smolinské ako prevádzkovateľ hriska nemá a chýbajú 
certifikáty, certifikát zhody a inšpekčná správa. Na čo starosta uviedol, že si to nechá 
preveriť. Taktiež poslanci nahliadli do projektu a zistili, že na voľnočasovej zóne 
chýbajú prvky ako schody, kríčky, chodníčky, informačná tabuľa na workraftové 
ihrisko a iné veci. Starosta obce Vladimír Smolinský uviedol, že kríčky pokosili 
zamestnanci obecného úradu a chodníčky si majú ľudia vychodiť. 
 

e) Poslanec Mgr. MarianBarta sa informoval o stave vpuste na dažďovú vodu pri pánovi 
Petrovi Vyzvárim, kde sa neustále zhromažďujú naplaveniny, ako piesok a kamienky. 
Starosta obce Vladimír Smolinský ju prisľúbil zhotoviť na septembrovom 
a októbrovom obecnom zastupiteľstve a taktiež uviedol, že túto vpusť spravia 
zamestnanci obecného úradu cez zimu, keď nebudú mať toľko práce. Na čo starosta 
odpovedal, že na to si musí nechať vypracovať projekt, čo ešte neurobil. 
 

f) Poslanec Mgr. MarianBarta sa informoval o stave odvodňovacieho žľabu na IBV 2, 
kde je poškodená vrchná prekrývacia mriežka, ktorú poškodili vozidlá jazdiace na 
stavbu novej bytovky a  je nebezpečná, nakoľko tadiaľ jazdia deti na novovybudovanú 
voľnočasovú zónu. Starosta obce Vladimír Smolinský prisľúbil ju opraviť na náklady 
zhotoviteľa bytovky na septembrovom a októbrovom obecnom zastupiteľstve. Na čo 
starosta uviedol, že nevie, ako to má opraviť, nakoľko sa jedná o mriežku zliatiny a tá 
sa nedá zvárať a chýbajúca mriežka nie je nebezpečná, nakoľko má na šírku iba 10 
cm. Poslanci mu na toto uviedli, že sú tu nato, aby sa našlo riešenie a daná mriežky sa 
opravila. 
 

g) Poslanec Mgr. MarianBarta sa informoval o odpade čo zanechala firma Duvystavs.r.o. 
pri poľovníckej chate pri výstavbe cesty na IBV I. Na čo starosta obce Vladimír 
Smolinský uviedol, že neporiadok dá odstrániť zamestnancami obecného úradu. 
 



 

 

h) MVDr. Ivan Miča upozornil starostu, že poslanci Miča, Barta, Ovečka si neprajú, aby 
sa im starosta a jeho rodinný príbuzní vyhrážali fyzickým násilím, verbálne ich 
osočovali a atakovali ich na sociálnych sieťach. Nakoľko starostu len upozorňujú na 
jeho protiprávne konanie a nerobia mu zle a ani obci. 
 

i) MVDr. Ivan Miča upozornil starostu, že svojim správaním v dobe búrky a následnej 
povodne dňa 28. 05. 2024 ohrozil majetok, zdravie a aj životy občanov Smolinské 
a občanov prechádzajúcich cez obec Smolinské, nakoľko po vyhlásení tretieho stupňa 
povodňovej aktivity nezvolal krízový štáb a nerobil opatrenia, ktoré mu vyplývajú z 
pokynov CO pre tento stav. 
 
Na otázky týkajúce sa výstavby cesty a chodníka na IBV - 1 starosta povedal, že 
nebude odpovedať, otázky treba klásť vyhotoviteľovi zákazky. 
 

j) MVDr. Ivan Míča upozornil starostu, že nedodržiavaním zákonov berie práva 
a povinnosti poslancom, čo následne znemožňuje poslancom vykonávať ich prácu 
kvalifikovane, odborne, zákonne a vystavuje ich riziku následného sekundárneho 
porušovania zákonov (retrospektívnym schvaľovaním uznesení, znemožnením 
povinnosti informovať občanov o svojej práci cez zápisnice a pod.). 

 
k) Poslanec Marek ovečka diskutoval o betónových kockách (materiál), ktorý bol po 

rozobratí chodníka pred rekonštrukciou na IBV Drahy dočasne poskladaný na cestu. 
Tieto betónové kocky mali byť odvezené na zberný dvor. Nakoľko obyvatelia obce 
prejavili o tento materiál záujem. Dlažobné kocky im boli poskytnuté. P. poslanec 
Ovečka informoval p. starostu a poslancov, že podľa informácií, ktoré má si kocky 
nezobrali len obyvatelia, ktorý záujem prejavili a požiadali o tieto kocky obecný úrad 
ale svojvoľne si ich zobrali aj iní obyvatelia. Zaujímalo by ho či aj týmto ľuďom budú 
dlažobné kocky fakturované? P. starosta odpovedal, že nevie o nikom inom okrem 
tých ľudí, ktorých má v zozname a ktorý o kocky požiadali, a tak len týmto bude 
vystavená faktúra. Ak niekto vie o niekom inom kto si kocky zobral a v zozname nie 
je uvedený, je potrebné mu takéto meno oznámiť. 
 

l) Starosta obce Vladimír Smolinský obecnému zastupiteľstvu predstavil návrh projektu 
pódia na obecnom dvore. Navrhol vypracovať cenovú ponuku/ ak poslanci budú 
súhlasiť s poplatkom za vypracovanie cenovej ponuky. Poslanci sa dohodli, že tento 
bod sa pre nedostatok informácií presunie na nasledujúce obecné zastupiteľstvo.  
 

m) Poslanec MVDr. Ivan Miča informoval prítomných poslancov o zmenách, ktoré 
nastali v zákone o odpadoch. Pán starosta Vladimír Smolinský poznamenal, že tieto 
zmeny sa nás ako obce zatiaľ netýkajú nakoľko máme uzatvorenú zmluvu o vývoze 
a triedení odpadu so spoločnosťou FCC Zohor, s.r.o. 

 
 

K bodu č. 17 
Záver 
 
 



 

 

Starosta obce p. Vladimír Smolinský spolu s poslancami obecného zastupiteľstva obce 
Smolinské prešli všetky schválené body programu. Následne starosta obce poďakoval 
všetkých prítomných za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva Obce Smolinské ukončil. 
 
 
 
 Bc. Dominika Balgová  Monika Kotvanová 

Overovateľ     Overovateľ 
 
 
 

 
Jana Rezbáriková                                          Vladimír Smolinský 

 Zapisovateľka                                               Obec Smolinské - starosta 


